
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-10-25, § 2 

 
 Tid: 25 oktober 2005 kl 09.00-10.05  
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 8 novbember 2005 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Margarita Pulido (s) 
Madeleine Sjöstedt (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Anders Frostell (fp) 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m) 
Bo Holmberg (s) 
Petter Lindfors (m) 
Kathléen Nilsson (m) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Göran Wrene (s) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson,  Louise Bill, Barbro Collin, Göran 
Gahm, Rune Karlsson, Eva Leijon, Anette Scheibe och Lars-Erik Stålkrantz samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Kristina Söderlund. Johan Danielsson vid 
Mälardalsrådet (§§1-2) 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
 
Årets tillgänglighetskommun 
----------------------------------- 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi (s) gratulerade trafikkontoret, tillgänglighetsprojektet  
som i år fått utmärkelsen ”Årets tillgänglighetskommun” för sina  insatser under 2004. 
 
 
Information om trafiktjänsten 
----------------------------------- 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi (s) tackade trafikkontoret, trafiktjänsten för dess 
information om egna verksamheten den 20 oktober 2005. 
 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafiknämnden enligt 
följande: 
 
- Parkering för bilpoolsbilar av ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt 
 ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och Per Bolund (mp) 
- Skärp städningen i Hammarby Sjöstad av ersättaren Berthold Gustavsson (m) 
- Förargelsens bom av ledamoten Helena Bonnier (m) 
- Minska sökparkeringen för en bättre miljö av ledamoten Björn Nyström m fl (kd)  
- Inför alkobommar vid hamnarna av ledamöterna Madeleine Sjöstedt (fp) och 
 Claes Fleming (fp) 
- Forskningsprojektet ”Nanocrete” av ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) och 
 ersättaren Per Ohlin (v) 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret för beredning. 
 
 
 
 
 
 
Information om Mälardalsrådets seminarium gällande framtidens transporter och trafik 



  

i Stockholm-Mälarregionen  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
Johan Danielson vid Mälardalsrådet informerade om rådets seminarium gällande 
framtidens transporter och trafik i Stockholm-Mälarregionen den 9 november och 14 
december 2005. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Information om projektet Affischplats Stockholm och inkommen skrivelse från Clear 
Channel i ärendet 
------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Avdelningschefen Eva Leijon vid trafikkontoret informerade och besvarade frågor om 
projektet Affischplats Stockholm och inkommen skrivelse från Clear Channel i 
ärendet. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen och svaren. 
 
 
Information om trafiken på och reparationen av Essingebron 
------------------------------------------------------------------------- 
 
Trafikdirektören Per Aronson och avdelningschefen Göran Gahm vid trafikkontoret 
informerade och besvarade frågor om trafiken på och reparationen av Essingebron. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen och svaren.  
 
 
Information om aktuella reparationsbehov vid Slussen 
----------------------------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Göran Gahm vid trafikkontoret informerade och besvarade frågor 
om aktuella reparationsbehov vid Slussen. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen och svaren. 
 
 
 
 
 
 
Fråga om vägverkets försök med öppen asfalt i Botkyrka  
-------------------------------------------------------------------- 



  

 
Ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) frågade om vägverkets försök med öppen asfalt 
i Botkyrka. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett kommande 
sammanträde. 
 
 
Fråga om smittrafik vid Kungsbron  
------------------------------------------ 
 
Ledamoten Björn Nyström (kd) frågade om åtgärder för att förhindra smittrafik vid 
Kungsbron. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett kommande 
sammanträde. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


